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Verslag 

 
Aanwezig: Kevin De Becker (OEH), Erwin Scheys (ACKO), Peter Wijns 
(ACHL), Johan Permentier (SPBO), Mieke Seminck (ALVA), Owen Malone (VAL) en Liesl Van Barel 
(VAL – Verslag) 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: / 

 

1 ADVIES COMPETITIE WINTER JEUGD 

De mogelijkheid tot sporten is momenteel zeer beperkt. 

Kinderen tem 12 jaar (2008 of jonger) mogen nog wel in groep sporten en deelnemen 

aan competitie. 

 

De commissie werd gevraagd om een advies te geven over een (tijdelijke) 

competitiestop voor het winterseizoen. 

 

Advies: tem 31 december zeker geen wedstrijden meer laten doorgaan (indoor en 

veldloop) Veldlopen zouden vanaf januari terug opgestart kunnen worden, indoor kan 

enkel indien de protocollen heel strikt zijn en worden nageleefd. 

We vragen ook om de programma’s goed te bekijken zodat het aanbod mooi gespreid 

kan worden. 

Indien indoor te beperkt kan worden aangeboden zal dit voor jeugd geschrapt worden 

en enkel een veldloopaanbod worden aangeboden. 

2 EVALUATIE KIDS & CO DAG 

Ondanks de stijgende Corona cijfers zijn we erin geslaagd om een veilige en goed 

georganiseerde bijscholing dag aan te bieden aan een 75 personen.  

 

Kangoeroes-benjamins: goede feedback ontvangen, er was geregeld interactie 

Pup-min: goede sprekers, goede reacties deelnemers 

 

Hand outs voorzien bij volgende organisaties. 

 

Op basis van enkele reacties tijdens de presentatie kangoeroes-benjamins stelt de 

commissie het volgende voor: organisatoren zullen 3 soorten jeugdwedstrijden 

kunnen inrichten: kan-ben, pup-min (al dan niet meerkamp) of kan-min. De laatste 

organisatie kan wel op een namiddag maar niet binnen één tijdsblok. Owen werkt 

verschillende voorbeeld uurroosters uit om zoveel mogelijk atleten toe te laten en een 

zo groot mogelijk programma aan te bieden. 

3 PLAN AANPAK VERDERE COMMUNICATIE 

Samenwerking met grafisch bureau: teksten en tekeningen worden verzameld en 

opgemaakt om een mooie en duidelijke communicatie te kunnen uitsturen. 

 

Planning: rond half november, voor opening kalender zomerwedstrijden. 
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4 MASCOTTE SPIKE NIEUW JASJE 

Om Spike een prominentere rol te kunnen geven in het hele nieuwe competitieverhaal 

voor kangoeroes en benjamins krijgt deze een nieuw ontwerp. Enkele voorstellen 

gedaan en er is consensus over het laatste voorgestelde ontwerp. 

Spike zal nu in allerlei gedaanten worden afgebeeld om de communicatie te 

ondersteunen en kinderen warm te maken en aan te moedigen tijdens het beoefenen 

van atletiek(wedstrijden). 

5 WEDSTRIJDPROGRAMMERING 2021 

Reglement krijgt een grondige make over zodat de reglementering voor de nieuwe 

wedstrijdvorm kan-ben correct wordt weergegeven. De reglementen voor pup-min 

krijgen beperkte aanpassingen. 

 

Belangrijke aandachtspunten om aan te passen: 

Punt 5. Beperkingen 5.1. quota moeten aangepast worden. Voorstel om aantal 

jeugdwedstrijden op te trekken: we zullen een apart quotum voorzien voor 

wedstrijden die enkel voor KAN-BEN worden ingericht. De wedstrijden voor PUP-MIN 

en KAN-MIN vallen onder het huidige quotum.  

 

De commissie vraagt zich af of het quota-systeem nog steeds de beste oplossing is 

voor het verzekeren van een evenwichtig aanbod, zij vraagt de BC Competitie om het 

quota-systeem in zijn geheel te herbekijken aan de Rvb voorstellen te doen. 

6 HOMOLOGATIE KOGEL 

De commissie gaat akkoord om kogelresultaten die worden neergezet tijdens 

indoormeetings waarbij de werpcirkel hoger ligt dan de landingsplaats altijd te laten 

homologeren. 

7 NIEUWE LEDEN BC JEUGD 

De commissie is nog op zoek naar enkele nieuw leden om het team te vervoegen. Er 

werd met een aantal personen reeds contact opgenomen maar er zijn nog steeds 

extra kandidaten welkom. 

 

8 RONDVRAAG 

Johan: Staan de bijscholingen aan als ze online gegeven worden? -> volmondig JA. Er 

is heel veel interesse voor online bijscholingen. Het blijft echter belangrijk om ook 

fysieke bijscholingen te blijven voorzien, zeker voor praktijkgerichte sessies. 

(Jeugd)trainers oefenen nog altijd graag zelf wat ze aangeleerd krijgen op een 

bijscholing. In de toekomst zal er zeker een gecombineerd aanbod blijven bestaan. 

 

Erwin: tijdens laatste vergadering PC Vlaams Brabant werd zeer negatieve 

commentaar gegeven over de jeugdwerking en hervorming van de competitie. Er 

wordt ons verweten dat we geen rekening hebben gehouden met de jury hun mening.  

De commissie jeugd vind het erg jammer dat bepaalde personen zo negatief staan tov 

het harde werk dat de commissie jeugd de laatste 4 jaar heeft geleverd en dit zo 

openbaar naar iedereen toe verkondigen. Ieder mag uiteraard zijn mening hebben 

maar er moet ook respect zijn voor de inspanningen die worden gedaan. 

De commissie heeft zijn uiterste best gedaan om zoveel mogelijk mensen te betrekken 

bij de hervorming van de competitie voor kangoeroes en benjamins en heeft 

weldegelijk rekening gehouden met ieders mening. Het resultaat is dan ook een 

aanbod waar naast de commissieleden zelf ook trainers, ouders, atleten, clubbesturen 

en juryleden achter staan. 
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9 TO DO 

Owen: stelt voorbeeld uurschema’s op voor jeugdmeetings 

Liesl: aanpassen document wedstrijdprogrammering 

Liesl: verslag uitbrengen aan BC competitie en RVB 

10 VOLGENDE VERGADERING 

Donderdag 17 december 2020 om 20u (online) 


